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内容概要

根据CNN王牌电视节目编辑而成的CNN英语精读精听系列，将丰富、及时的信息与CNN独家授权的
视听资料相结合，改变了中国学生信息落后，只能以单一、乏味的课本为学习工具的困境，为中国的
英语学习者提供了一种综合性、前瞻性的学习产品。

    《文化篇》既包括对妇女地位、同性恋婚姻的讨论，也包括印度的选择性堕胎现象以及俄罗斯新富
介层的生活方式和观念。
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书籍目录

1.The Past and Future of the BBC2.How Does the Media Serve Public Interest?3.Favoritism or Racism4.Harry
Potter Is Back5.Non-Violent Resistance6.Politics or Circus7.Commandments or Constitution8.A South African
Journey9.Heat Wave Deaths in Paris10.Second Thoughts on SARS11.The New New Russians12.Bounty
Hunters13.Daughters Condemned to Death in lndia14.Women in Afghanistan and lraq15.Play Like a Man,Win
Like a Woman16.What Do Wen Know About Success that Women Need to Learn?17.Same-Sex
Marriage:Background18.Same-Sex Marriage:Pros19.Same-Sex Marriage:Cons
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